

MPU – Bell Centre of English 理大-貝爾英語中心



English training for undergraduate and postgraduate students 本碩博生英語培訓系列

非持續進修發展計劃

截止報名日期 Registration deadline: 21/09

本科生英語口語加强班 English Speaking Enhancement for undergraduate

上課日期 Date of Class: 14/10 – 18/11

逢週二 Every Tuesday 上課時段 Time slot: 18:00-20:00

課程總數 Total sessions: 6 (12 hrs)

學費 Fee: MOP 1,440

提高學員英語口語水平,以助其進行演講、參與研討會、對話、討論、和 辯論。通過課程提供學員的實踐練習將提升其英語流利度、發音和清晰 度,使其踏上大學之旅時能成為一位有效有自信的英語演講者。

Improve your spoken English for giving presentations, taking part in conversations and discussions, starting to debate in English, and making sure your voice is heard. Develop your English fluency, pronunciation and clarity, and become a more effective and confident speaker of English at the start of your university career.

提升學員以英語做筆記、寫電郵、訊息、摘要,文章等能力,以及準備英語項目之技巧。課程將加深學員對優秀學術英語關鍵特徵(文法、詞彙、風格)的理解和使用,並提高其在大學學習中有效撰寫英語的能力和信心。

Get better at taking notes in English, writing emails and messages, writing summaries and essays, and preparing to write English projects. Develop your understanding and use of key features of good academic English (grammar, vocabulary, style) and improve your fluency and confidence in writing English effectively in your university studies.

本科生學術英語寫作班

Academic English Writing for undergraduate

上課日期 Date of Class: 09/10 – 13/11

逢週四 Every Thursday 上課時段 Time slot: 18:00-20:00 課程總數 Total sessions: 6 (12 hrs)

學費 Fee: MOP 1,500

研究生學術英語寫作班 Academic English Writing for postgraduate

上課日期 Date of Class: 14/10 - 18/11

逢週二 Every Tuesday

上課時段 Time slot: 14:00-16:00 課程總數 Total sessions: 6 (12 hrs)

學費 Fee: MOP 1,800

本課程將助研究生成為更有效率的學術英語撰寫員,包括寫筆記、做總結、撰寫電子郵件/訊息、準備和撰寫論文/學位論文等。本課程將加强學員對學術英語語言的理解和使用,並藉大量練習和導師給予每位學員到位的反饋,協助其拓展自身優勢和改善缺乏之處。此外,該課程將討論如何在研究生寫作中適當使用人工智能工具和資源。

This course will help you to become a more effective writer of English for postgraduate academic studies: note-taking, summarising, writing emails/messages, preparing and writing your thesis/dissertation. The course will guide you to improve your understanding and use of expected academic English language and conventions, and will give you plenty of practice opportunities with expert feedback on your current strengths and areas for improvement. In addition, the course will address the appropriate use of AI tools and resources for postgraduate writing.

本課程將提高研究生在一般情況下的英語口語技能、流利度和自信心。以助 其用英語展示研究成果、堅持論點、參加學術討論、會議、分享想法和資訊 等。學員通過課程之學習及實踐,將能以英語擴闊其表達範圍、發音和流暢 度(如連繫想法),並藉大量練習和導師給予每位學員到位的反饋,協助其 拓展自身優勢和改善缺乏之處。

This course will help you improve your English speaking skills, fluency and confidence in the typical situations faced by postgraduate students: presenting your research, defending your stance, taking part in academic discussions, taking part in conferences, sharing ideas and information, and so on. You will develop your range of expressions, pronunciation and flow (such as linking ideas), and you will have plenty of chances to practise and to get expert feedback on your current strengths and areas for improvement.

研究生英語口語加强班

English Speaking Enhancement for postgraduate

上課日期 Date of Class: 09/10 – 13/11 逢週四 Every Thursday

建週四 Every Thursday 上課時段 Time slot: 14:00–16:00

課程總數 Total sessions: 6 (12 hrs) 學費 Fee: MOP 1,728

完成課程出席率達70%可獲發理大-貝爾英語中心證書 MPU-Bell Certificate will be issued to participants achieving 70% of class attendance

如有查詢請致電 For any enquiry please call (+853) 8599 3163 或瀏覽本中心網頁 or browse www.mpu.edu.mo/mpubell

報名可掃二維碼 For registration please scan the QR code 或親臨理大-貝爾英語中心 or visit MPU-Bell in-person 或電郵至 or email to mpubell@mpu.edu.mo 付款可於網上進行或親臨理大財務處

Payment can be made online or in-person at the MPU Finance Office

